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Onderwerp: Beantwoording artikel 36-vragen van fractie Liberaal Hoorn, 
Sociaal Hoorn, Tonnaer, over nieuwe inrichting/verkeerssituatie op de 
Westerdijk

Beste mevrouw Rijk, Al Mobayed, Katers,

U heeft vragen gesteld over de nieuwe inrichting/verkeerssituatie op de Westerdijk In deze brief leest u 
de antwoorden op uw vragen.

Vraag 1 Samen met Liberaal Hoorn en Sociaal Hoorn heeft Fractie Tonnaer op 26 april 2023
overige vragen gesteld over de inrichting van de Westerdijk. Tot op heden hebben wij hier 
geen antwoord op mogen ontvangen. Wanneer ontvangen wij antwoord op de gestelde 
vragen?

Antwoord
Deze vragen zijn met excuses voor de late beantwoording in de week van 2 oktober beantwoord.

Vraag 2 Aan de Westerdijk waar het pad langs de huizen loopt stonden afgelopen zomer 
koolzaadplanten. Deze zaaien zichzelf uit en komend jaar zal dit er weer staan.
Uiteindelijk worden deze na verzoek van de bewoners gemaaid, echter het staat niet fraai 
en onze vraag is dan ook zijn er plannen om dit anders in te richten? Zo ja wat zijn dan de 
plannen?

Antwoord
We nemen aan dat u de grasberm bedoelt aan de waterzijde van het voetpad langs de huizen vlak bij 
het Park Schouwburg. Deze bermen zijn ingezaaid met een kruidenrijk bloemenmengsel als onderdeel 
van de dijkversterking. In de eerste periode na aanleg is er ook koolzaad opgekomen. Koolzaad is een 
pioniersoort die erg snel groeit en vrij hoog wordt. Door de bermen een aantal keer per jaar te maaien en 
het maaisel af te voeren zal het koolzaad binnen 1-2 jaar na aanleg vanzelf verdwijnen. Het is daarom 
niet nodig om de berm anders in te richten.

Vraag 3 Op de beide paden wordt er gewandeld, gefietst en gaat er gemotoriseerd fiets- en
brommer verkeer overheen. Het is niet duidelijk waar wat wel of niet mag dit zorgt soms 
voor gevaarlijke situaties. Gaat u duidelijk aangeven hoe de paden gebruikt mogen 
worden?
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Antwoord
Op het pad op de kruin van de dijk mag alleen gewandeld worden, dit staat ook aangegeven met 
verkeersborden (verkeersbord G7 voetpad). Onderaan de dijk bij het water ligt een voetpad (aan de kant 
van het water) en een fietspad (aan de kant van de dijk). Het onderscheid tussen deze twee stroken is 
onvoldoende zichtbaar. Dit wordt in week 41 aangepakt door een lichtkleurige slijtlaag aan te brengen op 
het voetpad, zodat er een duidelijk zichtbare scheiding ontstaat tussen het wandel- en fietspad. Zodra dit 
gereed is zal dit ook met de benodigde verkeersbebording worden aangegeven.

Vraag 4 Achter de huizen aan de Westerdijk naast de schouwburg is het water na de
dijkversterking veel ondieper. Je moet heel ver het water in om te kunnen zwemmen. Er is 
veel zand neergeslagen. De Alliantie heeft tijdens de voorbereiding van de 
werkzaamheden de bewoners verzekerd dat alles in oude staat terug gebracht zou 
worden. De bewoners zijn hierover in gesprek met de Alliantie, bent u hiervan op de 
hoogte?

Antwoord

Wij zijn op de hoogte van bovenstaande vraag aan de Alliantie, want deze is op dezelfde dag 
binnengekomen. Er vindt ook altijd constructief overleg plaats tussen de Alliantie en Hoorn om de juiste 
informatie te kunnen delen.

Bodempeiling
Het werk in module 1, Hoorn Binnenstad is in maart van dit jaar afgerond en opgeleverd. De Alliantie 
heeft voor aanvang van de werkzaamheden en na afronden van de werkzaamheden een peiling gedaan 
van de bodem van het Markermeer. Uit deze gegevens blijkt dat op de meeste plekken de bodem gelijk 
is gebleven en dat op de plek waar de werkbaan lag de bodem is verdiept. Op enkele plekken richting de 
strekdam is de bodem ondieper geworden met een maximum van 30 centimeter ten opzichte van de 
situatie voor de versterking. Daarnaast is rondom de steiger bij de Schouwburg dieper afgegraven dan 
de oorspronkelijke bodemdiepte (+-0,5m dieper). Daarna loopt de waterbodem op tot op het niveau van 
voor de dijkversterking

Extra meting
Naar aanleiding van de gestelde vragen van bewoners is in week 39 een nieuwe peiling uitgevoerd 
rondom de steiger bij de schouwburg (+-75m rondom de steiger). De diepte van de bodem is na de 
laatste inmeting van begin dit jaar nauwelijks gewijzigd. Er zijn verschillen opgetreden van +- 
10cm.Verder het Markermeer in, is het wat dieper en rondom de steiger iets ondieper geworden ten 
opzichte van de meting na de versterking. Deze verschillen zijn mogelijk te verklaren doordat de 
waterbodem altijd enigszins in beweging is.

Conclusie
Er is weinig verschil in bodemdiepte te zien in de verschillende metingen wat de bevindingen van de 
bewoners kunnen verklaren. Het zou kunnen dat ze het gevoel hebben dat het ondieper is omdat het 
direct rondom de steiger dieper is dan voor de versterking (uitgraven werkbaan) en daarna de bodem 
weer oploopt naar originele hoogte. Ook de hoogte van het wisselende peil (zomer/winterpeil) kan te 
maken hebben met een verschil in beleving.
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Vraag 5 Bent u hierover ook in gesprek met de Alliantie en hoelang gaat het duren voordat het 
ondiepe water in oude staat is teruggebracht?

Antwoord

Naar aanleiding van uw vragen zijn we over dit punt in overleg met de Alliantie gegaan. Op basis van het 
antwoord op vraag 4 is er geen reden om tot aanvullende maatregelen over te gaan.

Met vriendelijke groet,
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